
Општина Нова Варош 

Састанку са тимом потпредседника Владе у име општине Нова Варош присуствовали су: 

Димитрије Пауновић, председник општине 

Мирољуб Шаповић, директор Дирекције за изградњу 

 

Као један од највећих проблема општине су неизмирене обавезе према извођачу који је 2013. 
године реализовао пројекте на путној инфраструктури на територији Нове Вароши, са 
напоменом да је локална самоуправа свој део обавеза измирила. 

Услед недостатка финансијских средстава за путеве за које постоје пројекти и дозволе, 
неопходна је санација регионалног пута другог реда Нова Варош-Сјеница, односно, деоница у 
дужини од 1 километар од насеља Браношевац ка Златару. Са тим у вези, ЈП Путеви Србије 
санирати наведену деоницу. 

Челници општине су указали на проблем 260 нелегално изграђених објеката у Специјалном 
резервату природе „Увац“, са предлогом за легализацију појединих. На ову тему ће бити одржан 
састанак Министарства са Министарством пољопривреде и заштите животне средине и 
Заводом за заштиту природе. 

 


